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Frank Catarro <frank@catarro.no>

Vedr. møte 17.11.2022 
1 e-post

Frank Catarro <frank@catarro.no> 18. november 2022 kl. 11:37
Til: tom@septer.no, Hilde Engeland <Hilde.Engeland@nkk.no>
Kopi: Lisa Merete Lerhol Grini <lergri@hotmail.com>, lisa@savariscanine.no, Udby Gro <gro@chagma.no>, Jeaneth
Catarro <jeaneth@catarro.no>

Til Hilde Engeland og Tom Øystein Martinsen

Vi takker for et godt konstruktivt møte i går og sender vedlagt over dokumentet med informasjon fra 
møtet. 
Vi har forståelse for at NKK har vært gjennom vanskelige perioder og en tid med underbemanning, slik 
advokat Hilde Engeland nevnte i sin beklagelse i forbindelse med manglende oppfølging av vår sak. 
Men det er allikevel slik at hele denne situasjon vi er satt i kunne vært unngått om vi hadde fått 
veiledning og besvarelser på våre henvendelser fra NKKs administrasjon.

Vi har etter en gjennomgang og etter rådføring med advokat kommet frem til et forslag for å løse saken 
til det beste for begge parter.

Vi ber derfor NKKs administrasjon og hovedstyre om at de snarest oversender sak NKK-2022-06-
C1M0D1 på nytt til Ankeutvalget for en ny vurdering og med henstilling om endring av vedtaket. 

Reaksjon etter § 7-3 første ledd bokstav g “aktivitetsforbud” fjernes for alle 5 innklagede, Jeaneth F. 
Catarro, Lisa Lerhol, Lisa Savaris, Gro Udby og Frank Catarro. 
Vi kan ikke se noe grunnlag for dette i hverken DU eller AU sin begrunnelse. Det finnes heller ikke noe 
lignende saker hvor denne reaksjon er tatt i bruk.
Viser til NKKs Lover § 7-6, hvor det står: 
“Det skal være forholdsmessighet mellom det forhold som begrunner reaksjonen og den reaksjon som 
ilegges. Like tilfeller skal behandles likt.”
Og § 7-8 som lyder: 
“Ankemulighetene innen NKK skal brukes før sak kan bringes inn for ordinære domstoler.
Dersom en disiplinæravgjørelse bringes inn for de ordinære domstoler, kan Ankeutvalget i særlige 
tilfeller ettergi eller endre en ilagt reaksjon.”

Dette er en løsning vi kan akseptere og da se oss ferdig med saken, som for oss føles som en 
personforfølgelse og har vært en stor påkjenning for alle innklagede. Vi ønsker å se fremover, kunne 
fokusere videre på vår lidenskap med godt avlsarbeid og aktiviteter med våre hunder og rasen.
Ber også om at NBK (Norsk Basenjiklubb) vil måtte gjennomgå sin drift og sitt klubbarbeid, slik at det 
gjøres til det beste for rasen og klubbens medlemmer.

Så har vi også tillit til at NKKs administrasjon snarest retter opp feil som er gjort på merittlisten i 
Dogweb. Og at det gjøres en intern granskning på sikkerheten rundt DogWeb og rutiner for registrering 
og endringer der, slik at lignende lovbrudd med manipulering av data ikke skjer i fremtiden.

Med hilsen

Frank Catarro
Jeaneth F. Catarro
Lisa Lerhol
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Lisa Savaris
Gro Udby

Stikkord for møte med NKK-17.11.2022.pdf 
2952K

https://mail.google.com/mail/u/0/?ui=2&ik=29372e9c11&view=att&th=1848a507cbba27cb&attid=0.1&disp=attd&realattid=f_lamd9zhl0&safe=1&zw

